
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 1.12.2023 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 5 členů zastupitelstva 

Jindřich Vancl, Ladislav Pršala, Iveta Jeriová, Roman Kužel, Jiří Sedláček           

 

3 občané, 1 host 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,3o  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Evu Loukotovou z rodinných 

důvodů a Ivu Horáčkovou ze zdravotních důvodů a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, 

aby bylo zasedání usnášeníschopné. Dále upozornil zastupitele, že je zapotřebí minimálně čtyři 

shodné hlasy proto, aby usnesení bylo platné 

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi: Ladislav Pršala  

a Roman Kužel  

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

program zasedání  

 

  1) Seznámení s programem zasedání 

  2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

  3) Projednání schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti  

      č. IP-12-4012751/VB/03 
  4) Projednání rozpočtového opatření č. 6/2023 

  5) Projednání Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce městu 

      Jilemnice na zajištění spolufinancování sociálních služeb v ORP Jilemnice na rok 2024 

  6) Projednání schválení ceny pro vodné a stočné na základě odborného výpočtu 

      na kalendářní rok 2024 

  7) Projednání schválení aktualizace Plánu financování obnovy kanalizace v majetku obce   

       Kruh na roky 2021 – 2030 

  8) Projednání pověření starosty provedením rozpočtového opatření č 7/2023 v případě 

       mimořádných změn v prosinci 2023 

  9) Projednání návrhu mimořádné odměny starostovi obce 
10) Projednání schválení Darovací smlouvy s Oblastní charitou Jilemnice na poskytnutí 

      finančního daru 

11) Projednání možnosti zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem 

12) Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu obce Kruh na roky 2024 - 2027 

13) Projednání žádosti o úpravu a užívání části p.p.č. 1243/1 

14) Projednání návrhu rozpočtu obce Kruh na rok 2024 

15) Projednání schválení pokácení stromů na p.p.č. 922/1, 922/2, 919 a 1227/1 

16) Projednání vyvěšení záměru pronájmu Obecního Hostince na Rychtě 

17) Projednání vyvěšení záměru pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně  

      možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupaliště  

18) Informace k záměrům plánovaných akcí v obci 

19) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219  

20) Projednání pověření starosty obce podpisem kupních smluv na prodej částí p.p.č. 1219  

21) Usnesení    

22) Závěr 



 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání. Sám navrhl doplnit program  

o projednání předání 6 ks šatních skříněk, 1 ks psacího stolu, 1 ks skříně s dvířky a zásuvkami  

1 ks věšákové stěny s lavicí v celkové hodnotě 72.188,60 Kč, vše na základě předávacího protokolu 

z majetku Obce Kruh do majetku Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace.  Další návrhy  

už nebyly, o doplněném programu bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Smlouva o věcném břemeni z ČEZ v zastoupení EMJ 

Frýdlant je podepsána, na geometrickém plánu pro uzavření kupní smlouvy na prodej části  

pozemkové parcely 1219 s Marií a Janem Bartekovými se pracuje, Záměr prodeje částí  

p.p.č. byl vyvěšen od 20.10.  do 4.11. 2023, žádost o pokácení byla podána, dnes budeme  

schvalovat, návrh směny části p.p.č. 1213/2 za část p.p.č. 1/3 je projednám s majitelem pozemku 

pro směnu, pracuje se na geometrickém plánu, záměry pronájmu Obecního hostince Na Rychtě  

prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupa-

liště byly vyvěšeny od 18. do 31.10., přihlásili se znovu stávající nájemci a bude s nimi uzavřena 

nájemní smlouva na rok 2024, Smlouvo o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého 

kraje byla podepsána 

 
3) Projednání schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti  

č. IP-12-4012751/VB/03 – nedávno jsme schvalovali souhlas s přípojkou ke stavbě      

Kubátových, teď ještě smlouvu o věcném břemenu 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 
4) Projednání rozpočtového opatření č. 6/2023 – Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření 
č. 6 / 2023. Na položce příjmů je 635.548,81 Kč, daně z příjmů fyzických a právnických osob a daň 
z hazardních her 265.000,- Kč, dotace na nákup ochranných prostředků pro hasiče a na nové veřejné 
osvětlení 286.409,- Kč a příspěvek od Eko-komu za tříděný odpad 64.139,81 Kč, na položce výdajů  
jsou některé akce z rozpočtu, které se letos neudělají v hodnotě 410.000,- Kč, vyšší náklady na platy 
130.500,- Kč, vyšší náklady na svoz odpadů 130.000,- Kč, zpracování žádosti o dotaci  
na fotovoltaiku 29.040,- Kč a pojištění přívěsu 666,- Kč. Starosta navrhl doplnit rozpočtové opatření 
na položce výdajů o vyjmutí 60.000,- Kč na opravu sokolovny a 146.488,35 Kč na zpracování 
projektů a doplnění 50.000,- Kč na instalaci kamerového systému ve školce. Výdaje tedy jsou  
– 373.087,35 Kč. Rozpočtové opatření tedy bude. Příjmy 635.548,81 Kč, výdaje – 373.087,35 Kč, 
financování – 1.008.636,16 Kč . O doplněném rozpočtovém opatření č. 6/2023 bylo potom 
hlasováno.  
 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 
 
5) Projednání Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce městu 

    Jilemnice na zajištění spolufinancování sociálních služeb v ORP Jilemnice na rok   

    2024 - každý rok schvalujeme na posledním zasedání smlouvu za účelem zajištění  

    spolufinancování registrovaných sociálních služeb, které jsou zařazeny v Základní síti  

    sociálních služeb ORP Jilemnice a poskytují své služby občanům ORP – zjednodušeně  

    řečeno smlouvu o příspěvku, aby tady sociální služby fungovaly 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 



 

6) Projednání schválení ceny pro vodné a stočné na základě odborného výpočtu 

     na kalendářní rok 2024 – taková nutná „povinnost“, která vlastně nic neříká. Obec  

     má kanalizační řád a podle toho se díky vládním nařízením a předpisům musí i chovat. Cena     

     zůstane stejná 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

 7) Projednání schválení aktualizace Plánu financování obnovy kanalizace v majetku  

      obce Kruh na roky 2021 – 2030 – tady je to stejné jako v předchozím bodě. Aktualizace  

      se musí opakovaně schvalovat. Změna by přišla až v případě, že bude dokončena plánovaná     

      velká akce, což je vodovod a kanalizace v obci  

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

  8) Projednání pověření starosty provedením rozpočtového opatření č 7/2023 v případě 

       mimořádných změn v prosinci 2023 – taky každoročně opakovaný bod na konec roku.   

       Zastupitelstvo musí pověřit starostu provedením rozpočtového opatření 7/2023 v případě  

       mimořádných změn do konce roku 2023 s tím, že o nich bude informováno na 1. zasedání  

       v roce 2024 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

  9) Projednání návrhu mimořádné odměny starostovi obce: Místostarosta obce Jindřich Vancl  

      navrhl zastupitelstvu udělení jednorázové odměny starostovi obce Jiřímu Sedláčkovi  

      za nadstandardní přístup k řešení problémů souvisejících s přípravou stavby vodovodu  

      a kanalizace v obci, zajištění získání dotací a přístup k řešení pomoci občanům v obci. Starosta  

      za návrh odměny zastupitelům poděkoval, odměny si moc váží. Po diskuzi zastupitelů byla  

      navržena odměna ve výši jednoho měsíčního platu 53.068,- Kč s tím, že bude vyplacena  

      za měsíc prosinec 2023. O návrhu udělení mimořádné odměny starostovi obce bylo  

      potom hlasováno 

 

(hlasování: / 4 : 0 : 1 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala 

/ proti: 0, zdržel se: 1 / Sedláček 

 
10) Projednání schválení Darovací smlouvy s Oblastní charitou Jilemnice na poskytnutí   

      finančního daru – znovu opakovaný bod z roku 2022. Pro zajištění dopravy občanům   

      k lékaři, na městský úřad, na nákup a podobně je možnost uzavřít smlouvu s oblastní  

      charitou. Obec už jednou smlouvu o finančním daru Oblastní charitě Jilemnice uzavřela.  

      Jednalo by se o smlouvu ve výši 7.000,- Kč na tzv. Charita taxi. Občané by si o službu      

      volali osobně. Určitě to není nic špatného a v letošním roce ji naši občané začali využívat  

      podle slov šéfové charity podstatně víc. 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

11) Projednání možnosti zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem. Písemnou   

      nabídku dala vlastně jenom Komerční banka. Moneta a ČSOB pouze telefonem a ani od nich  



nebyla pro obec tak zajímavá jako od KB. KB nabízí termínovaný vklad na 3 měsíce s úrokem 

6,10 %, na 6 měsíců s úrokem 5,95 % a na 12 měsíců s úrokem 5 %. Po diskuzi se zastupitelstvo 

dohodlo, že uložíme 12.000.000,- Kč na termínovaný vklad u Komerční banky na 6 měsíců 

s úrokem 5,95 % a potom se dál uvidí. O návrhu uložit 12.000.000,- Kč na termínovaný vklad  

u Komerční banky na 6 měsíců s úrokem 5,95 % bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

12) Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu obce Kruh na roky 2024 – 2027  

      – musíme vždy po nějakém období aktualizovat a pak se podle toho v další činnosti řídit.  

      Když se něco z návrhu nepovede udělat tak nevadí, musí ale být 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

13) Projednání žádosti o úpravu a užívání části p.p.č. 1243/1 – Martin Kužel koupil pozemek  

       pro stavbu domu a nemá se na místo jak dostat. Musí jezdit po obecní cestě, která  

       je v současnosti louka. Po cestě může samozřejmě jezdit. Žádost má na úpravu jejího povrchu.   

      To by udělal na svoje náklady, chce to ale mít odsouhlasené zastupitelstvem. Tak to můžeme  

      schválit  

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

14) zastupitelstvu byl předložen návrh rozpočtu na rok 2024. Rozpočet je navržen tak, že výdaje 

jsou vyšší než příjmy a na dofinancování bude použit přebytek z minulých let. Návrh rozpočtu obce 

Kruh byl řádně vyvěšen na úřední desce od 15.11. do 1.12. 2023. Součástí rozpočtu jsou finanční 

dary pro ČČK Kruh 20.000,- Kč, T.J. Sokol Kruh 40.000,- Kč, SHČMS Semily 1.000,- Kč, SDH 

Kruh 20.000,- Kč, TK Kruh 20.000,- Kč, se kterými budou uzavřeny smlouvy o poskytnutí  

finančních darů z rozpočtu Obce Kruh. Mateřské škole Kruh, příspěvkové organizaci, byl navržen 

finanční příspěvek z rozpočtu Obce Kruh 210.000,- Kč. Starosta obce navrhl doplnit rozpočet  

na položce příjmů o 3.200 Kč pro výkon státní správy (tedy na provoz obce). Doplněný rozpočet 

obce tedy bude. Příjmy 12.082.686,- Kč, výdaje 15.650.813,74 Kč, financování 3.568.127,74 Kč  

a splátka úvěru 999.996,- Kč. O schválení doplněného rozpočtu bylo potom hlasováno 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

15) Projednání schválení pokácení stromů na p.p.č. 922/1, 922/2, 919 a 1227/1 - obec požádala  

      na předchozím zasedání obecní úřad o povolení pokácení stromů na uvedených parcelách  

      Teď musí povolení schválit. Stromy bude kácet Luboš Kužel 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

16) Projednání žádosti o pronájem Obecního Hostince na Rychtě – záměr byl vyvěšen na úřední  

      desce od 18. do 31.10. 2023. Jedinou žádost dala stávající nájemkyně Jindřiška Krausová,  

      s kterou máme jen ty nejlepší zkušenosti. O pronájmu hostince na rok 2024 Jindřišce Krausové    

      bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 



/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

17) Projednání žádosti o pronájem prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně možnosti  

      využití víceúčelové nádrže jako koupaliště – záměr byl vyvěšen na úřední desce od 18. do 31.10.  

      2023. Jedinou žádost dala stávající nájemkyně Martina Ženíšková, s kterou máme také výborné  

      zkušenosti. O pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně možnosti využití  

      víceúčelové nádrže jako koupaliště na rok 2024 Martině Ženíškové bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

18) Informace k záměrům plánovaných akcí v obci   

       -    vodovod a kanalizace – projekt pro dokumentaci pro územní rozhodnutí bude  

       „na papíře“ do konce roku, úřady ho budou schvalovat minimálně do poloviny roku 2024.  

       Na přelomu roku vypíšeme výběrové řízení na souběžné zpracování dokumentace pro stavební  

       povolení a umístění stavby s dodacím termínem 15 měsíců, realizace přibližně polovina roku    

       2025, ale víme, jak to je. Vždycky do toho vstoupí nějaká potřebná změna nebo občan 

- fotovoltaika – žádost pro zařízení na obecním úřadu je podána, čeká se na vyjádření 

      dotčených orgánů. Připravuje se další žádost na sokolovnu, vše je v jednání, protože nejsou ještě    

      potvrzeny podmínky. Jako ke třeba převádění vyrobené elektřiny na obec (pro veřejné osvětlení)  

      a případně taky na obchod. Dotace na sokolovnu by asi byla nižší vzhledem k malé spotřebě     

      (kino nic „nesežere“. Uvidíme, co „vymyslí“ ČEZ k dalšímu využívání jejich drátů a taky  

      hlavně nikdo neví, co vůbec bude vzhledem k současnému dění ve státě (pokud jsem to dobře 

      pochopil, tak se odborům asi moc nelíbí výše podpory státu pro obnovitelné zdroje vzhledem  

      k současné ekonomické situaci ve státě, uvidíme) 

- sběrná místa na tříděný odpad – opakované podání žádosti o dotaci na sběrná místa  

      a kontejnery – firma BHZ invest podala jako jakousi omluvu, že nevyšla ta předchozí zadarmo   

      novou žádost na „přestavbu“ sběrných míst po obci a nákup dvou „plechových domečků“  

      pro garážování techniky a auta a kontejneru na železo. I v tomto případě se čeká na rozhodnutí  

      (březen 2024). Když to vyjde, tak se můžeme rozhodnout, jestli do toho obec půjde nebo  

      nepůjde. A když to nebudeme chtít dělat, tak můžeme říct ne 

 

19) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219 – část „cesty“ pod novými domy Martinu Budinovi  

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

20) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219 - prodej části pozemkové parcely číslo 1219 Haně  

      Brádlerové 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

21) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219 - prodej části pozemkové parcely číslo 1219 Martině  

      a Ondřejovi Vančurovým 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

22) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219 - prodej části pozemkové parcely číslo 1219 Zdeňku  

      Boškovi 

 



(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

23) Projednání pověření starosty obce podpisem kupních smluv na prodej částí  

      p.p.č. 1219 Martinu Budinovi, Haně Brádlerové, Martině a Ondřejovi Vančurovým a Zdeňku  

      Boškovi 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

24) Projednání schválení předání 6 ks šatních skříněk, 1 ks psacího stolu, 1 ks skříně s dvířky  

a zásuvkami a 1 ks věšákové stěny s lavicí v celkové hodnotě 72.188,60 Kč, vše na základě 

předávacího protokolu z majetku Obce Kruh do majetku Mateřské školy Kruh, příspěvkové 

organizace. 

 

(hlasování: / 5 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

diskuze:   

 

Jiří Sedláček  - zítra je 15. Adventní podvečer, po delší době zase na sněhu. Program je letos možná  

                         i trochu bohatší a přijede se na nás podívat snad i hejtman.  

                       - spolu s dodáním materiálů k dnešnímu zasedání dal zastupitelům jakýsi domácí  

                         úkol, kde jste se měli zamyslet nad tím, kam dáme knihobudku tak, aby byla  

                         „na očích“ a zároveň ničemu nepřekážela 

                      -poděkoval přítomným za odvedenou práci pro obec, popřál všem do Nového roku  

                       vše nejlepší, hodně zdraví, osobních úspěchů a také úspěšné působení        

                       v zastupitelstvu obce 

 


